

Websites

**There are many websites about Sherlock Holmes
Including the following valid for the 2014-2015 season :**

- The Sherlock Holmes museum in Baker Street
<http://www.sherlock-holmes.co.uk>
- The Museum of London are doing a special Sherlock Holmes exhibition
<http://www.museumoflondon.org.uk/london-wall/whats-on/exhibitions-displays/sherlock-holmes/>
- NewStandpoints, is the magazine for middle and high school English teachers, featuring Sherlock Holmes in its February 2015 issue, in relation to the Museum of London exhibition on the famous fictional detective, held from 17th October 2014 to 12th April 2015. In its paper and digital editions, NewStandpoints offers 56 full-colour pages with information and development on English teaching, various themes covering different aspects of culture, news and events in the English-Speaking world, plus photocopiable activities for classroom use.
<http://www.newstandpoints.com/> <<http://www.newstandpoints.com/>>

Découvrez le magazine NewStandpoints pour les professeurs d'anglais, qui proposera dans son numéro de février 2015 un dossier complet sur Sherlock Holmes à l'occasion de l'exposition sur le célèbre détective au Museum of London du 17 octobre 2014 au 12 avril 2015. En version papier ou numérique, tout en couleur, NewStandpoints présente toute l'actualité pédagogique, des dossiers thématiques (littérature, histoire, civilisation) ainsi que des fiches d'activités pour le collège et le lycée.
<http://www.newstandpoints.com/> <<http://www.newstandpoints.com/>>

- En 2003, le livre a été classé 128ème sur 200 par la *BBC's poll of the UK's "best-loved novel."*
- En 1999, il a été répertorié comme étant le chef-d'œuvre des romans de Holmes avec une note de 100 % par les *Sherlockian scholars*.